
WEG MEDH 2024-09-02  
 
 
Medverkande: Mari Gilljam, Belinda Pannagel, Sara von Bahr Grebäck, Anne-Sofie 
Johansson, Julian Walfridson och Yenan Bryceson. 
 
Agenda: 

1. Arbetsmiljöarbetet vid MedH och NEO. 
• Omorganisation av arbetsmiljöarbetet är på gång. En kommitté är tillsatt för att 

utarbeta hur organisationen ska utformas och fungera samt vilka kompetenser och 
personer som ska ingå. I dagsläget saknas en arbetsmiljögrupp för NEO. 

 
• För att få med skyddsombud från MedHs nya center ”Bionut” i MedH’s 

arbetsmiljögrupp, kommer Belinda Pannagel att ta reda på vilka som är 
skyddsombud för ”Center Bionut”. Uppföljning till kommande möte. 

 
• Det diskuterades vem från MedH som är representant i Ana Futura, för att kunna följa 

och vid behov påverka frågor som drivs i denna verksamhet. 
 
• Vid mötet bestämdes även att mötesprotokollen ska publiceras. Julian tar kontakt 

med admin för att skapa rutiner för detta. 
 

2. Incidentrapporter 
• 23 incidentrapporter har rapporterats in under det senaste året. Eftersom 

incidentrapporter nu är tillgängliga för skyddsombud, bör dessa vara en stående 
punkt på agendan vid WEG MedH-möten. 

 
• WEG MedH måste organisera så att informationen når ledningen och ansvariga. Hur 

detta ska organiseras kommer diskuteras vid kommande möte. 
 

3. Radioaktivitet 
Ett laboratorium har haft en incident där radioaktivt material har kontaminerat ytor inne i 
labbet. Det är okänt vilken typ av radioaktivitet som upptäckts. Det har även förekommit 
vanligt arbete i detta dedikerade område. 
 
- Sofia Skyttner är inkopplad. 
- Det har hållits ett möte med respektive chef, Skyttner, husansvarig och 

skyddsombud där lösningar har tagits fram. 
- Inget datum är satt, så detta är en uppföljningspunkt till nästa möte. 
 
Vid pennan Julian Walfridsson, korrigerad av Belinda Pannagel. 


